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Sorrendben X. ülését tartotta egy héttel ezelőtt Magyarkanizsa község képviselő testülete. Már a napirendi pontok elfogadásakor beje-
lentették, hogy a Magyar Mozgalom képviselői távoznak a teremből, ezzel vállalva szolidaritást a szerbiai elnökválasztás eredményei és a 
rendszer ellen országszerte utcákon tüntetőkkel. Mivel egy független képviselő is csatlakozott hozzájuk, az ülés gyakorlatilag 20 képviselő 
részvételével kezdődött el.  

Napirenden szerepelt egyebek mellett az önkormányzati alapítású cégek és intézmények, a Zentai Történelmi Levéltár, a Magyarkanizsai 
Vöröskereszt, a rendkívüli helyzetek községi törzskara, a Magyarkanizsai Egészségház és a Községi Közigazgatási Hivatal tavalyi munkájáról 
szóló jelentés, a szabadkai Regionális Hulladéktároló Hulladékgazdálkodási Kft. költségvetési eszközfelhasználásának idei külön programja 
valamint a Komunalac Kommunális Szolgáltató Közvállalat közép- és hosszútávú üzletstratégiai és fejlesztési programja is. 

A napirendi pontokban javasoltakat kivétel nélkül elfogadták. Nagyobb részét egyhangú döntéssel, néhány esetben azonban megoszlott a 
képviselők véleménye, a hatalmi többség azonban ilyen esetekben rendre eldöntötte a szavazás kimenetelét. Egyik ilyen volt a Tisza Menti 
Információs Fejlesztési Központ (ICR) tavalyi munkájáról szóló jelentés, melynek kapcsán az ellenzéki képviselők újra felhányták a hatalmi 
koalíciónak, hogy ez az intézmény még mindig nem önfenntartó, hanem költségvetési forrásokra támaszkodik.  

Az eredetileg 23 napirendi pont az ülés előtt újabb javaslatokkal bővült, így a képviselői kérdésekkel, az ellenzék kérésére újra bevezetett 
napirendi ponntal együtt 27 pontot tárgyaltak meg és fogadtak el a képviselők. A bővítmények között szerepelt az oromi idegenforgalmi sport-
üdülő komplexum részletes szabályozási tervének kidolgozása is, ami ugyancsak zöld fényt kapott. 

Néhány napirendi pont megtárgyalásakor az egyébként szinte minden ponthoz hozzászóló Tandari Zoltán, az Ukrok képviselőcsoportjának 
vezetője megismételte korábban már többször is elhangzott vádaskodásait. Fejsztámer Róbert polgármester óva intette a képviselőt a felelőt-
len kijelentésektől, mert azok már túlnőnek a rágalmazás fogalmán és a végtelenségig nem tolerálhatók.

Az ülésen, saját kérésére felmentették tisztségéből Baráth Kljajić Tímeát, a Községi Szociális Központ igazgatóját, helyére Telek Kriszti-
nát, a helyi általános iskola pszichológusát nevezték ki. A szociális-, gyermek, harcos és rokkantvédelmi tanácsot a jövőben Utasi Jenő vezeti 
majd, dr. Bende Ilona személyében pedig új alelnöke lett a művelődési és oktatási tanácsnak.  

A képviselői kérdések között az ellenzék feltette a kérdést, hogy van-e még, és ha igen, mennyi az önkormányzat adóssága. Erre a képviselő 
testület következő ülésén kap választ a kérdező.  

A testületi ülést követő sajtótájékoztatón a polgármester sajnálatának adott hangot a kivonult képviselők miatt, mert véleménye szerint nekik 
és a közösségnek is jobb lett volna, ha részt vesznek az ülésen és hozzászólásaikkal segítik az érdemi munkát. 
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